
Zápisnica č. 52/2005 
zo zasadnutia Vedenia STU dňa 7. februára 2005 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Helena Žideková, Ernest Bučko, Milan Žalman, Pavel Timár, Zuzana 
Mokošová. 

 
Neprítomný:  Robert Špaček 
 
Program: 
 

Kontrola plnenia úloh 
1. Akademický informačný systém na STU (pror. Molnár) 
2. Vybrané nehnuteľnosti STU – návrh stratégie ich ďalšieho využitia (pror. Bučko) 
3. Stav implementácie Bezpečnostného projektu STU (rektor Báleš) 
4. Návrh postupu na získanie „joint diploma“ (pror. Kalužný) 
5. Informácia o realizácii darčekových predmetov a propagačných materiálov (pror. Špaček) 
6. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Stav realizácie plánu implementácie „Bezpečnostného projektu informačného systému 

STU“ k 31.1.2005 (rektor Báleš) 
2) Dvojité diplomy – „joint diploma“ (pror. Kalužný) – Príloha č.1 
3) Úhrada členských poplatkov: SEFI, EAIE, SAAIC (pror. Špaček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/47/2004, 2/48/2004, 2/49/2004, 1/51/2005, 2/51/2005, 3/51/2005, 
 
Nesplnené úlohy:  2/43/2004 – plnenie úlohy predĺžené do 14. 02. 2005 
   3/43/2004 – plnenie úlohy predĺžené do 21. 02. 2005 

3/45/2004 – plnenie úlohy predĺžené do uzavretia legislatívneho 
konania v súvislosti so zákonom o študentských pôžičkách. 

 
Rektor Báleš:  
V súvislosti s požiadavkami na nákup výpočtovej techniky dáva nasledujúcu úlohu: 
 
Úloha č. 1/52/2005 
Rektor STU ukladá úlohu členom Vedenia STU, aby predložili nutné požiadavky za svoje 
rezorty na nákup výpočtovej techniky a komponentov k nej ako aj audiovizuálnej techniky. 
Z: Všetci členovia Vedenia STU 
T: 10. 02. 2005. 
 
 
K bodu 1: Akademický informačný systém na STU (pror. Molnár) 
Pror. Molnár: Informoval Vedenie STU o tom, že sa prihlásili celkom 4 záujemcovia 

o dodávku AIS – UPJŠ Košice, TU Graz, Oracle Slovakia a VM Data. 
Vymenovaná komisia preštudovala ich materiály a navrhuje ďalšie 



rokovanie so všetkými 4 uchádzačmi, na základe ktorého bude stanovené 
konečné poradie uchádzačov. Koncom februára sa začnú prezentácie ponúk. 

Pror. Kalužný: Počas semestra je potrebné dostatočne dopredu avizovať termíny 
prezentácií, aby sa ich mohli zúčastniť aj zástupcovia z fakúlt STU aj iných 
VŠ, ktoré o to prejavili záujem. 

 
Úloha č. 2/52/2005 
Rektor STU ukladá úlohu členom Vedenia STU, aby predložili návrhy odborníkov do 
projektového tímu pre projekt Akademický informačný systém STU. Prorektor Molnár na 
základe toho predloží návrh projektového tímu pre implementáciu AIS na STU. 
Z: Prorektori STU, pror. Molnár 
T: 14. 02. 2005. 
 
 
K bodu 2: Vybrané nehnuteľnosti STU – návrh stratégie ich ďalšieho využitia 

(pror. Bučko) 
  
Pror. Bučko: Podal informáciu o stave nehnuteľností STU a pripravených kúpno-

predajných zmluvách. 
  
Úloha č. 3/52/2005 
Rektor STU ukladá úlohu predložiť projekt využitia nehnuteľného majetku (objekt Laurinská, 
časť areálu Trnávka, objekt Nové Zámky). 
Z: Pror. Bučko 
T: 2. 05. 2005 
 
Úloha č. 4/52/2005 
Rektor STU ukladá úlohu zorganizovať stretnutie so zástupcami tenisového oddielu Slávia 
STU ohľadom športovej haly v Petržalke. 
Z: Pror. Bučko 
T: 10. 03. 2005. 
 
Úloha č. 5/52/2005 
Rektor STU ukladá úlohu zorganizovať stretnutie s predstaviteľmi jazdeckého oddielu Slávia 
STU. 
Z: Pror. Bučko 
T: 10. 03. 2005. 
 
K bodu 3: Stav implementácie Bezpečnostného projektu STU (rektor Báleš) 
  
Rektor. Báleš: Predložil písomný materiál s podrobným hodnotením stavu implementácie 

BP na STU, ktorý vypracoval prof. Pavol Horváth.  
 
Úloha č. 6/52/2005 
Rektor STU ukladá úlohu požiadať listom dekanov fakúlt STU o ponuku na fakultách 
nadbytočných trezorov a kovových uzamykateľných skríň potrebných na účely implementácie 
BP na STU. 
Z: Pavel Timár 
T: 11. 02. 2005. 
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K bodu 4 Návrh postupu na získanie „joint diploma“ (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania, v ktorom sú uvedené 

ciele, východiská ako aj legislatívne pozadie zavedenia dvojitého diplomu 
na STU. Uviedol aj konkrétne skúsenosti Univerzity v Liberci v tomto 
smere. 

  
Predseda AS 
STU Žalman: 

Pripomenul nutnosť riešenia otázky financovania takéhoto spoločného 
štúdia . Bude to vyžadovať tvorbu štipendijného fondu na tieto účely. 

Pror. Molnár: Koncern Holcim ponúkol takéto štipendiá pre študentov, treba s nimi o tom 
rokovať. 

Rektor Báleš: Navrhol materiál predložiť aj na rokovanie KR STU, aby dekani mohli 
pripraviť takúto formu spoločného štúdia. 

 
Uznesenie č. 1/52/2005 
Vedenie STU súhlasí s predloženým materiálom „Návrh postupu na získanie joint diploma“ 
s pripomienkami. Materiál je potrebné doplniť o ekonomické aspekty a predložiť ho na 
rokovanie KR STU dňa 21. 02. 2005. 
 
 
K bodu 5 Informácia o realizácii darčekových predmetov a propagačných 

materiálov (pror. Špaček) 
  
Zuzana 
Mokošová: 

Pre neprítomnosť pror. Špačka na rokovaní podala informáciu o realizácii 
darčekových predmetov STU Zuzana Mokošová. Priniesla ukázať vzory už 
vyrobených predmetov: šál s grafikou vo dvoch farebných vyhotoveniach, 
vlajočku STU na stôl, vlajku STU, tričká s potlačou vo dvoch farebných 
vyhotoveniach, samolepka STU a návrh odznaku STU. Informovala o stave 
prípravy propagačnej brožúry STU, preklady sú hotové, robia sa záverečné 
úpravy. 

  
Rektor Báleš: Vyjadril nespokojnosť s tým, že vzory jednotlivých propagačných 

materiálov neboli dané na finálne schválenie vo Vedení STU pred ich 
zadaním do výroby. Tento názor vyslovili aj ostatní členovia Vedenia STU. 
Na budúce rokovanie Vedenia STU treba pripraviť materiál, koľko týchto 
predmetov si odkúpi STU pre svoje potreby, koľko odkúpia fakulty 
a ostatné riešiť predajom. Požaduje finálnu verziu brožúrky STU predložiť 
na schválenie vo Vedení STU predtým, ako sa odovzdá do výroby. K týmto 
materiálom by sa mal vyjadriť aj AS STU. 

Pror. Molnár: Vyslovil názor, že nie je správne viazať dizajn týchto predmetov na 
variabilnú štruktúru STU – počet fakúlt. 

 
Úloha č. 7/52/2005 
Rektor STU ukladá úlohu pripraviť distribúciu existujúcich propagačných predmetov vrátane 
spôsobu ich predaja. Finálnu verziu brožúrky o STU predložiť na schválenie Vedeniu STU 
predtým, ako sa odovzdá do výroby. 
Z: Prorektor Špaček 
T: 21. 02. 2005. 
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K bodu 6 Rôzne 
 
1) Rektor Báleš:  

• Započali sme proces premenovania auly na Mýtnej ulici na aulu akademika Ilkoviča. 
Pror. Molnár pripomenul, že v tejto súvislosti je potrebné túto aulu vybaviť 
videoprojekciou a riešiť aj jej kvalitné ozvučenie. Predseda AS STU Žalman uviedol, 
že je potrebné riešiť celkový dizajn čelnej steny auly – umiestnenie vlajok, 
reproduktorov, videoprojekcie a pod. 

 
Úloha č. 8/52/2005 
Rektor STU ukladá úlohu pripraviť rozvojový projekt na ozvučenie a videoprojekciu v aule 
na Mýtnej ulici. 
Z: Prorektor Molnár 
T: 2. 05. 2005. 
 
2) Rektor Báleš: 

• Požiadal prorektora Kalužného o zvýšenie poplatkov za prijímacie pohovory 
adekvátne v porovnaní s inými verejnými VŠ. 

• Upozornil, že všetky typy zmlúv, ktoré sú nad 1 milión Sk musia byť podpisované 
rektorom STU. 

• 1. marca 2005 o 17. hodine bude stretnutie Vedenia STU so zástupcami študentov 
v AS STU. Vyzval všetkých členov V-STU, aby sa tohto stretnutia zúčastnili. 

• Končí sa členstvo v Správnej rade STU 3 jej členom. Návrhy nových členov 
Správnej rady STU sú: Ing. František Hirner, Ing. Ivan šesták, Ing. Ladislav Szemet. 

• Stanovenie poplatkov za habilitácie a inaugurácie na STU pre externých žiadateľov. 
 
Uznesenie č. 2/52/2005 
Vedenie STU súhlasí s predloženým návrhom na obsadenie 3 miest členov Správnej rady 
STU, menovite: Ing. František Hirner, Ing. Ivan šesták, Ing. Ladislav Szemet. 
 
Úloha č. 9/52/2005 
Rektor STU ukladá úlohu pripraviť návrh na spoplatnenie habilitačného a inauguračného 
konania na STU Bratislava pre všetkých externých žiadateľov. 
Z: Pror. Redhammer, kvestorka Žideková 
T: 21. 02. 2005. 
 
3) Pror. Molnár:  

Treba riešiť problém zavedenia požadovanej rýchlej internetovej prípojky v objektoch 
STU na Trnávke, momentálne sú bez pripojenia. 
Pror. Redhammer: 
Sú tam FEI a SvF STU. Beží tam aj pedagogický proces, majú tam skúšobne a také 
zariadenia, ktoré nemôžu byť inde. 
Rektor Báleš: 
Navrhol urobiť obhliadku týchto priestorov, ktorej sa zúčastnia: členovia Vedenia STU, 
dekani a prípadne prodekani dotknutých fakúlt. Návštevu zorganizuje pror. Bučko do 
7. marca 2005. 

  
4) Pror. Kalužný: 

• Požiadal upraviť súčasný software pre vydávanie dodatkov diplomov v ing. štúdiu 
v akademickom roku 2005/06, pretože nemôžeme čakať na nový informačný systém, 
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na ktorý teraz beží výberové konanie. 
• Vo februári a marci 2005 budú prezentácie 3-4 firiem, ktoré ponúkajú zamestnanie 

budúcim absolventom štúdia na STU. 
 

 
5) Prorektor Redhammer: 

• Dňa 15.2.2005 bude tlačová konferencia k Technologickému inkubátoru na STU. 
•  Každý piatok bude kontrolný deň na stavbe Rekonštrukcia objektu STU na 

Pionierskej ulici pre potreby Technologického inkubátora. 
 
6) Kvestorka Žideková: 

• Chýbajú vstupné údaje z fakúlt STU o započítaní vzájomných výkonov 
v pedagogike. Posledný termín dodania je 7.2.2005 do 15. hodiny. 

• Požiadala prorektorov STU o revíziu finančných požiadaviek na rozpočet roku 2005, 
ktoré odovzdali. 

 
7) Predseda AS STU Žalman: 

• Je potrebná zmena Štatútu Správnej rady STU v súvislosti s úpravou hlasovania pre 
rollam Správnej rady , 

• Bola menovaná komisia pre novelizáciu metodiky započítavania výkonov fakúlt v 
pedagogike. Aké sú výsledky jej doterajšej práce. Odpovedal pror. Kalužný: komisia 
pracuje, ale jej výsledky nebudú akceptované pri započítavaní výkonov fakúlt 
v pedagogike za minulý rok, t.j. pri príprave rozpočtu na rok 2005. 

• Do marca 2005 majú študenti sami vypracovať návrh na zásady ubytovania 
študentov v ŠD STU. Potom sa touto otázkou budeme zaoberať aj v súvislosti 
s novým ubytovacím poriadkom, ktorý máme už schválený. 

 
8) Prorektor Bučko: 

• Predložil dva návrhy nájomných zmlúv na schválenie. Obidve nájomné zmluvy 
predložila FCHPT STU. 

 
Uznesenie č. 3/52/2005 
Vedenie STU súhlasí s predloženými návrhmi nájomných zmlúv: 
1. Nájomná zmluva na prenájom nebytových priestorov na FCHPT STU Bratislava 

s nájomcom Milošom Kobliškom, nová budova, miestnosť č. S-31 o výmere 6 m2 
a miestnosť č. S-32 o výmere 42 m2. Doba nájmu od 1.2.2005 do 31.1.2008. 

2. Nájomná zmluva na prenájom nebytových priestorov na FCHPT STU Bratislava 
s nájomcom BB Consensus, s. r. o., stará budova, skladová miestnosť o výmere 12 m2 
a kancelárska miestnosť o výmere 20 m2. Doba nájmu od 1.4.2005 do 31.3.2010. 

 
9) Rektor Báleš: 

Predložil návrh na udelenie zlatej medaily STU Prof. Ing. Milanovi Žalmanovi, PhD., 
predsedovi AS STU pri príležitosti jeho životného jubilea 60 rokov. 

 
Uznesenie č. 4/52/2005 
Vedenie STU schválilo návrh na udelenie zlatej medaily STU Prof. Ing. Milanovi Žalmanovi, 
PhD., predsedovi AS STU pri príležitosti jeho životného jubilea 60 rokov. 
 
10) Rektor Báleš: 

Predložil návrh na udelenie titulu Dr. h. c. Prof. Ing. Štefanovi Lubymu, DrSc. 
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Predsedovi SAV pri príležitosti jeho životného jubilea 60 rokov. 
 
Uznesenie č. 5/52/2005 
Vedenie STU schválilo návrh na udelenie titulu Dr. H. c. Prof. Ing. Štefanovi Lubymu, DrSc. 
Predsedovi SAV pri príležitosti jeho životného jubilea 60 rokov. 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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